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MILJØ OG KUNSTGRESSBANER

NORGES FOTBALLFORBUND - NOEN TALL:

• 4 stk som jobber heltid med anlegg.

• Ca 375 000 aktive fotballspillere hvorav 4.000 er toppspillere

• Inkludert 111.000 jenter

• Ca 2.000 fotballklubber

• Ca 30.000 lag

• Ca 330 000 kamper arrangeres i løpet av året

• Ca 3.000 dommere

• Ca 130.000 frivillige

• 1.749 kunstgressbaner pr 01.01.19 hvorav 1.125 11-er baner

• 136 fotballhaller hvorav 28 11-er. 

• 2.913 binger og løkker (2.380 ballbinger)

NFF representerer klubbene og organisert fotball



Hva er viktig for NFF vedr kunstgressbaner:

Bygge nok og tilfredsstillende anlegg for 

barn og unge som ønsker å spille fotball. 

At banene skal være sikrest mulig for utøverne, 

både med tanke på fysiske skader/belastning 

og helse for øvrig:

1. Bygge baner som ikke fører til skader fordi 
banene er harde, de er glatte og/eller de fører til 
skliskader/brannskader. 

2. At innholdet i banene ikke medfører helsefare.

3. At de som spiller fotball vil spille fotball på 
banene uavhengig av «vi» mener er riktig og 
bra.

.



Miljø og kunstgressbaner

VI ØNSKER IKKE SLIKE TILSTANDER OG JOBBER KNALLHARDT HVER DAG FOR AT DET IKKE 
SKAL SE SLIK UT:



MILJØ OG KUNSTGRESSBANER

HVA GJØR VI,

Bla:

• Tiltak sammen med miljømyndighetene som 
skal stoppe minst 98% av granulatsvinnet.

• Veileder: Utforming av miljøvennlige 
kunstgressbaner. Kommer i 2019

• Tilstandsanalyse av anlegg som får tilskudd 
fra Sparebanken og Sparebankstiftelsen. Ca
200 store baner pr dato. 



MILJØ OG KUNSTGRESSBANER

FREMTIDENS KUNSTGRESSBANER:

Vi ser det vil bli endringer med våre kunstgressbaner.

• Nye typer innfyll eller uten innfyll.

MEN:

• Utviklingen og konklusjoner må være basert på FAKTA.

• FAKTA som dokumenteres.

• Ikke synsing og antagelser.



Stampesletta Lillehammer 2014

SLIK VIL VI HA DET.


